
 
 

 

Protokoll  
 
Møte:  Brukerutvalgsmøte i Helgelandssykehuset HF 

Tid: 16.06.2023 
Møtested: Teams, fysisk oppmøte i Mosjøen 
 

Innkalt:  
 

Deltagere Funksjon Organisasjon Tilstede Meldt 
forfall 

Anne Lise Brygfjeld Leder SAFO - NFU X  
Tove Linder Aspen Nestleder Ivareta  X  

Steinar Arnesen Medlem FFO   X 
Jan Sundset Medlem Samisk befolkning X  

Grete Bang Medlem Eldrerådet X  
Dag Utnes Medlem Kreftforeningen X  

Hugo Sandoval Medlem FFO   X 

Liv Jamtli Medlem  X  

 Observatør Leder av ung.råd   

Rigmor Røberg Vara Kreftforeningen  X 

Hilde Valrygg Vik Vara FFO X  

Bjørn Helge Hansen Vara Eldreråd  X 

     

     

Fra Helgelandssykehuset     

Lena Nielsen Administrerende 

direktør 

  X 

Knut Roar Johnsen Samh.sjef/saksbeh.   X 

Henrik Skaret Sekretariat  X  

Julie Evjen Rådgiver  X  
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Saksliste 
 
Sak 30-2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 31-2023 Godkjenning av forrige referat 

Sak 32-2022 Orienteringssaker 
Sak 33-2023 Gjennomgang av prosedyre for oppnevning til prosjekter 

Sak 34-2023 Referatsaker 

Sak 35-2023 Bekymringsmelding fra HLF 
Sak 36-2023 Eventuelt 

Sak 37-2023 Forbedringsarbeid for barn og unge i klinikk for psykisk helse og rus 

Sak 38-2023 Forskningsprosjekt om integrert traumebehandling ved psykoselidelser 

 

 

PROTOKOLL 
 
Sak 30-2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sakspapirene godkjennes 
 
Sak 31-2023 Godkjenning av forrige referat 

Referatet godkjennes.  
 

Sak 32-2022 Orienteringssaker 

 
Brukerutvalget orienteres om støttefunksjonen til regionalt kompetansesenter for forskning og 
deres rolle i brukerrepresentasjon til forskning og innovasjon.  
 
Det skal være en forskningskonferanse på Helgeland til høsten. Brukerutvalgets medlemmer 
anbefales å delta.  
 
Styremøter 
Anne Lise har deltatt på styremøter og deltar i dag 16.06.2023 på allmøte for å presentere hva 
som er viktig for brukerne på Helgeland. 
 

- Innovasjonsprosjekter og utvalg: 
 
Helsefellesskap Helgeland 

Det har vært etablering av Helsefellesskap, hvor Anne Lise og Tove Linder har deltatt i 
stiftelsesmøte. Anne Lise holdt innlegg om brukernes forventninger til samhandlingen mellom 
kommuner og helsefellesskap.  
Anne Lise har også deltatt i SSU-møter i Helsefellesskapet. 
 
Gode Pasientforløp 

Anne Lise har deltatt på Gode Pasientforløps fjerde, avsluttende samling.  
 
Ernæringsrådet 
Anne Lise har blitt engasjert i ernæringsrådet og skal bidra til å lage en ernæringsplan for 
sykehuset.  
 



 
 

 

Helserom Helgeland 

Eksterne innmeldte til forskningsprosjekt i SINTEF har blitt undersøkt. Opplevd som veldig 
positivt.  
 
Brukerutvalget i pasientreiser  
Dag Utnes har deltatt i nasjonalt brukerutvalg som for tiden jobber med å øke godtgjørelsen 
for pasientreiser.  
Etter samtale ønskes det å høre mer fra lokale rådgivere i pasientreiser. Alex Garcia inviteres 
til å snakke for brukerutvalget til neste utvalgsmøte. 
 
Klinisk etikkomité (KEK): 

Det har vært møter i KEK som planlagt. Tove Linder Aspen har deltatt med sine innspill. 
 
 
 
Sak 33-2023 Gjennomgang av prosedyre for oppnevning til prosjekter 

Prosedyren gjennomgås.  
Det skal settes inn en klausul om statusoppdatering til brukerutvalgsmedlemmer for å forsøke 
å få bedre oppfølging av brukermedvirkere i prosjekter.  
 
Det skal i større grad invitere inn oppdragsgivere for å diskutere hvilke medlemmer som skal 
velges til prosjekter. Dette kan være en god sak å diskutere i plenum i brukerutvalget.  
 
Sak 34-2023 Referatsaker 

- Brukerutvalget i Helse Finnmark har spurt ledelsen om fristbrudd og om disse 
fristbruddene har medført konsekvenser for pasientene. Det oppleves vanskelig å få 
konkrete svar på slike spørsmål. Lena Nielsen forespørres til neste brukerutvalgsmøte 
om å svare på et lignende spørsmål.  

- Regionalt brukerutvalg har hatt en sak om «sjeldenfeltet». Brukerutvalget ved 
Helgelandssykehuset støtter arbeid og forskning med sjeldenfeltet og støtter uttalelsen 
fra regionalt brukerutvalg. 

 

 

Sak 35-2023 Bekymringsmelding fra HLF 
- HLF har levert en bekymringsmelding ang. audiografitilbudet ved 

Helgelandssykehuset og eldrerådet i Vefsn. Bekymringen går på kapasitetsmangel og 
lang ventetid for time hos audiograf samt. Manglende lokal reparatør. Det tas opp 
enkelte saker med pasienter som har måttet vente på utredning, behandling og 
reparasjon av høreapparat.  
 
Bekymringsmeldingen oversendes klinikksjef for kirurgisk klinikk med en forespørsel 
om at invitasjon til uttalelse om temaet videresendes til relevant enhetsleder. 

 
 
 
 
 
Sak 36-2023 Eventuelt 

 



 
 

 

Brosjyre til pasienter 

Det løftes opp forslag til å utarbeide en brosjyre som kan utdeles til sykehusets avdelinger 
som opplyser om pasientrettigheter og brukerutvalget. Sekretariatet utarbeider en brosjyre 
som kan fremlegges som forslag på egen sak til neste brukerutvalgsmøte.  
 
Etter diskusjon om pakkeforløp ønskes det en uttalelse fra sykehusets administrasjon om  
måloppnåelse ifht. Virksomhetsdata. Spørsmålene stilles direktør Lena Nielsen til neste  
brukerutvalgsmøte. 
 
Spørsmålene blir: 
 

Pakkeforløp i kreft: 
Kvalitetsstandarden er et mål om 75% innenfor tidsfristen. Helgelandssykehuset har ifølge 
kreftforeningen ikke tilfredsstillende måloppnåelse. Jobbes det med å få ned denne tiden? 

 

Pakkeforløp hjem:  

Hvordan jobber Helgelandssykehuset med ‘pakkeforløp hjem’? 
 

 

Sak 37-2023 Forbedringsarbeid for barn og unge i klinikk for psykisk helse og rus 
 

Enhetsleder Monica Aune, Ass,enhetsleder Ingunn Stenvik og  overlege Bouke Strikwerda  
fra Enhet for barn, ungdom og familie  ved Helgelandssykehuset Mosjøen orienterte om 
prosjektet  «i rørelse» – et prosjekt for å styrke fysisk og psykisk helse hos barn og unge som 
er innlagt ved enheten. 
Bouke søkte om midler fra Helse Nord RHF til et prosjekt med fokus på mestring og fysisk 
aktivitet til ungdommer som er innlagt på Døgnavdeling for barn, ungdom og familie ved 
Helgelandssykehuset i Mosjøen. Enheten fikk innvilget 350.000 i prosjektmidler. 
 
Prosjektet har gitt enheten en unik mulighet til å kjøpe inn utstyr, ta ungdommene med på 
mestringsopplevelser som hundekjøring, zipline, gårdopplevelser, terapiridning og mye mer. 
Prosjektet har også bidratt til stort engasjement hos personell, samt at man har sett at 
prosjektet har hatt en terapeutisk effekt på ungdommene som har vært innlagt i enheten. 
 
Brukerutvalget berømmer innsatsen utført til fordel for ungdommene innlagt ved enheten for 
barn, ungdom og familie.  
 

Sak 38-2023 Forskningsprosjekt om integrert traumebehandling ved psykoselidelser 
Nina Mørkved v. klinikk for psykisk helse og rus presenterer sitt påtenkte forskningsprosjekt 
som det skal søkes midler for. 
Forskningsprosjektet skal se på integrert traumebehandling ved psykoser og skal ha en lokal 
ledelse som del av et større prosjekt v. Haukeland sykehus.  
 
Helgelandssykehusets brukerutvalg støtter dette prosjektet og ønsker Nina Mørkved all lykke 
med arbeidet videre. Det sammenfattes et eget notat om støtte til forskningsprosjektet som 
hun kan bruke i arbeidet med søknaden. Det synes særlig viktig å se på behandlinger utenfor 
medisinering som kan ha effekt på denne kompliserte sykdomstilstanden. Brukerutvalget ved 
Helgelandssykehuset har hatt særs fokus på å se helhet i behandling av sykdom og prosjektet 



 
 

 

virker å kunne bidra til mer helhetlig psykosebehandling. Det er også særdeles viktig for 
brukerutvalget å ivareta pasientgruppene som har vansker med å ivareta egen helse  
 

 
 
Brukerutvalget ved Helgelandssykehuset ønsker alle brukere og ansatte i 

Helgelandssykehuset en god sommer.  
 

 
 

_________________________________________________ 
Protokoll godkjennes endelig i neste møte 18. August, 2023 
Protokollen blir lagt fram som referatsak i kommende styremøte 
 
Kopi til:  

• Styret i Helgelandssykehuset 
• Administrerende direktør ved Helgelandssykehuset 

• Sykehusledelsen i Helgelandssykehuset 
• Postmottak ved UNN, Nordlandssykehuset, Finnmarkssykehuset, Sykehusapoteket og 

Helse Nord. 
 

 


